
 

 
 

Poznań, 27 grudnia 2019 r. 

 

Interpelacja 

ws. rewitalizacji skweru nad Stawem Golęcińskim  

   

Szanowny Panie Prezydencie,  

Uprzejmie proszę o informację, czy miasto ma w nadchodzących planach dokonanie 

rewitalizacji skweru nad Stawem Golęcińskim. Miejsce to jest bardzo popularne wśród 

mieszkańców ze względu na położenie w kompleksie rekreacyjnym Golęcina oraz jeziora 

Rusałka, a zarówno alejki spacerowe, jak i infrastruktura rekreacyjna w okolicy Stawu są mocno 

zdekapitalizowane i wymagają pilnych inwestycji by podnieść ich użyteczność.  

 

  

Łączę wyrazy szacunku, 

Mateusz Rozmiarek 

 

 

Radny Miasta Poznania 


